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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
Berešová: 
Jarné upratovanie, kontajnery. Je mesto pripravené nájsť nejaké riešenie, aby zamedzilo 
rozťahovaniu tých vecí, ktoré tam teraz  budú viac sa vynášať v rámci jarného upratovania? 
Neprispôsobiví, vieme  minulého roku dosť bol problém, že to, čo ľudia navozili, nanosili 
kopy tohto, čo sa nezmestilo do kontajnerov, bolo to podávané mimo kontajnerov, takto sa 
porozťahovalo krížom, krážom. Je na to mesto pripravené? 
 
PhDr. Čižmár: 
Mimo kontajnerov tak, ako bolo to usmernené aj minulý rok, boli určené, tie miesta mimo 
kontajnerov boli určené pre niektoré komodity. Túto záležitosť riešia tri oddelenia, Technické 
služby, mestská polícia,  aktivačné stredisko. Snahou je zamedziť takýmto výsledkom, to 
znamená, aby ten odpad bol rozťahovaný. Samozrejme stále nabádame aj prostredníctvom 
infokanála, aj potom samozrejme výstupmi cez web stránku a informáciami priamo k ľuďom, 
aby dodržiavali tie postupy a usmernenia, ktoré sú im dávané pri jarnom upratovaní. Koše 
budú rozmiestnené v jednotlivých častiach mesta, na uliciach. Je to zverejnená informácia, už 
takisto sú usmernení, v ktorom čase a kedy, ktoré komodity môžu vykladať a na to budú 
určení aj ľudia vrátane mestskej polície, aktivačného strediska, ktorí budú monitorovať, aby 
sa zabránilo zbytočnému rozťahovaniu tohto odpadu.  
 
Berešová: 
Pán primátor, ale ľudia, ktorí robia problém, nesledujú infokanály, čo s nimi? Či by 
nepomohlo trebárs častejšie tie kontajnery vynášať už, keď sú plné, že už sa uskladňuje ten 
odpad. 
 
PhDr. Čižmár: 
Ale toto sa robí. Viete dobre pani poslankyňa, že najväčší nápor je počas víkendov, to 
znamená, po sobotňajšom upratovaní. Takže aj na základe  minuloročnej skúsenosti sa mimo 
bežného režimu v pondelok vynášali napr. kontajnery, ak boli naplnené. Čiže, nie je to o tom, 
žeby sa teraz čakalo nejakú dobu, ale hlavný nápor je zvyčajne práve cez víkendové dni.  
 
Berešová: 
Dobre, lebo vlastne ja predpokladám najbližšie víkendy, prvé dva, tri víkendy, tak to bude to 
gro, lebo to každý zistí, že má nadbytočné veci v garážach a kdekade v komorách a to vynesie 
vonku.  
 
PhDr. Čižmár: 
A čo je dlhoročná skúsenosť, to asi potvrdia viacerí a teraz sa bavíme o majorite, často krát sú 
využívané tie kontajnery najmä v nočných hodinách a s uskladnením iného odpadu, ako by 
tam mal byť uskladnený.  
 
Berešová: 
To je pravda. Ďalšia vec, bývam pri Drehňovci, každý rok nachádzame priamo na svahu alebo 
vedľa chodníkov buď to koše, alebo vrecia v ktorých sú kontaktné adresy, proste pošta, presne 
vieme komu patrí ten odpad. Čo v takomto prípade? Mestská polícia dokáže riešiť, alebo je to 
úplne zbytočné. 



PhDr. Čižmár: 
Chcem vás poprosiť, aby ste kontaktovali mestskú políciu. Určite v tomto prípade bude 
konať, stalo sa tak už neraz aj v iných častiach mesta  a toto je zároveň aj dobrá informácia ak 
tam máte nejaké údaje, ktoré nás môžu priviesť k tomu, kto to spôsobil.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 29.3.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


